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رسایی مدعی شد
اصلا به ریاست مجلس فکر نمی کنم

حمید رســائی نماینده منتخب دوره دوازدهم تهران در خصوص ریاســت 
مجلس آینده گفت: من اصلا به ریاست مجلس فکر نمی کنم؛ ریاست مجلس 
به دســت نمایندگان و تابع یک سری شرایط است و چیزی نیست که کسی 

در مورد آن نظر بدهد و بگوید رئیس مجلس یا عضو هیات رئیسه هستم. 
بــه گزارش جماران، رســائی گفت: امروز مهم تر از ایــن مباحث که دغدغه 
برخی افراد است و بر اساس آن به تخریب برخی اشخاص می پردازند، کاملا 
برخلاف فرامین رهبری است و نمی دانم دلیل آن چیست! وی بیان کرد: اگر 
احتمال می دهند یک نفر کاندیدا می شــود آن را تخریب می کنند و به آلوده 
کردن فضای سیاسی جامعه می پردازند که حواس ها از مسائل مهم پرت شود.

توئیت نوبخت خطاب به رئیس جمهوری
رئیس پیشــین سازمان برنامه و بودجه کشور در نامه ای به رئیس جمهور از 
جا به جایی و انتقال اســناد و کتب ســازمان و برنامه بودجه در دولت فعلی 
خبر داد. به گزارش ایلنا، محمدباقر نوبخت رئیس پیشــین سازمان برنامه و 
بودجه در صفحه توییتری خود نوشــت: اخبــار دلهره آوری از جابه جایی و 
انتقال کتب و اســناد بعضا منحصر به فرد در سازمان برنامه و بودجه کشور 

مطرح می شود.  
مصرانه تقاضا دارم مقرر فرمایید بررسی و رفع دغدغه گردد.  سازمان برنامه 
و بودجه کشــور اعلام کرده است که برای سازماندهی و حفاظت از اسناد به 
عنوان منابع اطلاعاتی ارزشمند و دسترسی بهتر کارکنان و همچنین اساتید، 
دانشجویان، پژوهشــگران، برنامه ریزان و کارشناسان خارج از سازمان برنامه 
و بودجه به اســناد، کتابخانه مرکزی این ســازمان به مکان دیگری منتقل 
می شود؛ موضوع حذف کتابخانه در ساختار تشکیلاتی سازمان به هیچ عنوان 

در دستور کار نیست و صرفاً جابه جایی مکان فیزیکی آن مدنظر است.

روحانی بازداشت شده با قید وثیقه آزاد شد
حجت الاســلام والمســملین محمد تقی اکبرنژاد با قید وثیقه آزاد شــد. به 
گزارش شفقنا، آقای اکبرنژاد این خبر را در یک پیام صوتی اعلام کرده است. 
آقای اکبرنژاد روز شــنبه ۲۸ بهمن ماه در قم بازداشت شده بود. او پیشتر به 

دادگاه ویژه روحانیت احضار شده بود.

پرسش زیدآبادی از وزیر کشور
فعال سیاســی اصلاح طلب در کانال تلگرام خود چند ســوال از وزیر کشور 
پرســید. احمد زیدآبادی فعال سیاســی اصلاح طلب در کانال تلگرامی خود 
نوشت:۴۵ سال از عمر جمهوری اسلامی گذشته و هنوز یک تبیین رسمی و 
قانونی از اصل »امر به معروف و نهی از منکر« در دو حوزۀ شخصی و عمومی 

به عمل نیامده است.
امــر به معروف و نهــی از منکر در مفهوم قرآنی آن نوعی مســئولیت فردی 
و اجتماعی برای پیشــگیری از انحطاط و ظلم و نابســامانی عمومی اســت. 
تبیین امروزین آن، ایجاد سازوکاری سالم و کارآمد برای آزادی بیان و آزادی 
مطبوعات و قوۀ قضائیه عادل و مستقل برای رسیدگی به ادعاها و دعاوی ست 

نه پیچیدن به پر و پای شهروندان عادی در گوشه و کنار شهر!
وقتی وزیر کشور می گوید؛ امر به معروف، که ظاهراً در نگاه او صرفاً به پوشش 
بانوان و اســتقرار حجاب بان ها در مراکز مختلف شهر خلاصه می شود نیاز به 
هیچ مجوزی ندارد، به طور طبیعی این پرســش مطرح می شــود که آیا او به 
افراد عادی اجازه می دهد کــه برای تذکر در بارۀ نحوۀ انتصاب ها و چگونگی 
صرف بودجه و نوع عملکرد پرســنل وزارت کشــور، در محل این وزارتخانه 
مســتقر شــوند و تمام کارکنان وزارتخانه را از صدر تا ذیل امر به معروف یا 

نهی از منکر کنند؟
اگر اجازه می دهد، رســماً اعلام کند و اگر نمی دهد، چطور آنچه را برای خود 
نمی پســندد نسبت به شــهروندان بی پناه مجاز می داند؟ یا نکند وی خود و 
کارمندانش را معصوم و عاری از هر گناه و خطا و فقط مردم عادی را گناهکار 

و خطاکار می داند؟
بــه هر حال اگر قرار باشــد عده ای به خود اجازه دهنــد که بدون هیچگونه 
ســازوکار قانونی و تعریف شده تحت عنوان آمر به معروف و ناهی از منکر در 
متروهای شهر مستقر شــوند و به زنان و دختران مردم در مورد پوشش شان 
هشــدار دهند، چرا عده ای دیگر تحت همین عناوین اجازه نداشته باشند که 
برای تذکر نسبت به نقض حقوق مردم و سوءاستفاده از قدرت و ظلم و اجحاف 
و فســاد و ارتشــاء، در وزارتخانه ها و دوایر دولتی و محاکم قضایی و زندان ها 
و بازداشــتگاه ها استقرار یابند و مســئولان و کارمندان آنها را از ارتکاب این 

منکرات قطعی و مسلم بازدارند؟

دعوت آذری جهرمی از رئیسی برای بازدید از 
فرودگاه امام)ره(

وزیر دولت روحانی خطاب به ابراهیم رئیســی نوشت: تقاضا دارم اگر ممکن 
اســت امروز یک دیدار سرزده هم از فرودگاه امام و صف شلوغ تخصیص ارز 
مسافرتی داشته باشید. به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، محمد جواد آذری 
جهرمی وزیر ارتباطات دولت دوازدهم در کانال تلگرامی خود نوشت: جناب 
آقای رئیس جمهور، ســلام علیکم؛ ضمن عرض خدا قوت، جنابعالی در چند 
روز اخیر دو سفر به مناطقی محروم و آسیب دیده در دشتیاری و ایذه داشته 
اید و از نزدیک در جریان رســیدگی به مشکلات مردم قرار گرفته اید. امری 

نیکو و پسندیده. 
تقاضا دارم اگر ممکن اســت امروز یک دیدار ســرزده هم از فرودگاه امام و 
صف شلوغ تخصیص ارز مسافرتی داشته باشید. ظاهرا با تصمیم دولت، روند 
تخصیص ارز مســافرتی به گونه ای است که به هر مسافر خارج کشور حدود 

۲۰ میلیون تومان یارانه پرداخت می شود. 
هر چند ممکن اســت اتخاذ این تصمیم دارای ابعادی عقلایی برای مدیریت 
بازار اســکناس دلار هم باشد، اما با آنچه جنابعالی از نزدیک در دشتیاری و 
ایذه مشــاهده فرمودید، قطعا تصدیق مــی فرمایید که روندی غیرعادلانه و 
مصداق بارز اســراف است. شــاید بخش قابل توجهی از مسافران هم راضی 
باشــند که دولــت جنابعالی منابع عظیم این یارانه غیر ضــرور را برای رفع 
محرومیت زیرساختی در مناطق محروم هزینه نماید. ان شالله در تدبیر امور 

موفق باشید.

توصیه رسول جعفریان به وزیر کشور
پژوهشگر تاریخ در توئیتی خطاب به احمد وحیدی نوشت: وقتی درباره یک 
حکم فقهی مانند امر به معروف و نهی از منکر سخن می گویید، در مقام یک 
مجری قانون، دستکم احکام نهی از منکر را در تحریر الوسیله امام بخوانید. 
به گزارش خبرآنلاین، رســول جعفریان پژوهشــگر تاریخ اســلام در شبکه 

اجتماعی ایکس نوشت: 
جناب آقای وحیدی، لطفا وقتی درباره یک حکم فقهی مانند امر به معروف و 
نهی از منکر سخن می گویید، در مقام یک مجری قانون، دستکم احکام نهی 
از منکر را در تحریر الوسیله امام بخوانید. این طور کلی صحبت کردن، سبب 
مشــکلاتی در برخورد مردم با یکدیگر می شــود که در کلیپ های مختلف 

شاهد آن هستیم.

زیباکلام:
کاش به جای حجاب بان، فسادبان بسیج می کردید

فعال سیاســی اصــلاح طلب در توئیتی نوشــت: ای کاش به جای این همه 
حساسیت برای حجاب، نظام متوجه می شد که درد و مشکل مملکت حجاب 
نیســت بلکه فقر و فساد است صادق زیباکلام فعال سیاسی اصلاح طلب در 
شبکه اجتماعی ایکس نوشت:ای کاش عزم و اراده ای که نظام برای حجاب 
دارد، یک هزارم آن را برای جلوگیری از گســترش فقر و فساد بکار می برد. 
ای کاش به جای این همه حساســیت برای حجاب، نظام متوجه می شد که 
درد و مشکل مملکت حجاب نیست بلکه فقر و فساد است و به جای حجاب 

بان، فقر و فسادبان را بسیج می کرد.

ویژه

عدلیه

سوشیال

ویدئوی دوربین های مداربسته درمانگاه »قرآن 
و عترت« قم واکنش های متعددی را در جامعه 

در پی داشته است. 
به گزارش رویداد ۲۴،فیلم دوربین های درمانگاه 
قرآن و عترت قم نشــان می دهد مادری فرزند 
نوزاد خود را در بغل گرفته و وارد محوطه انتظار 
درمانگاه می شود؛ از آنجایی که درمانگاه بسیار 
شــلوغ است، جایی برای نشستن پیدا نکرده و 

به دیوار تکیه می زند و روی زمین می نشیند.
همزمان در گوشه سمت راست دوربین، روحانی 
دیده می شــود که دوربین تلفن همراه خود را 
به ســمت مادر گرفته است. روحانی از تیرس 

دوربین در محوطه انتظار خارج می شود و مادر 
به سرعت پشت سر روحانی حرکت می کند.

ادامــه ماجرا از دوربین راهروی کناری محوطه 
انتظار بیماران قابل پیگیری اســت. از آنجایی 
که فیلم دوربین ها همراه با صداســت، موضوع 
درگیری کاملا واضح اســت. مــادر از روحانی 
درخواست می کند عکســی که از او گرفته را 
نشــان بدهد و پاک کند؛ مــرد از پاک کردن 
تصاویر یا نشــان دادن گالــری موبایل خود به 
حاضران امتناع می کند و در نتیجه مشــاجره 

بالا می گیرد.
در پایان به نظر می رســد عده ای از حاضران با 

روحانی درگیر شــده اند و فردی از مســئولان 
درمانگاه در حال دلجویی از مادر اســت. ظاهرا 
مــادر در همین اثنا بیهوش شــده و به زمین 

می افتد.
یک کانال خبری در ایتا به اسم »الفرقان« که 
مشخص نیست به کدام نهاد وابسته است، روز 
گذشته مدعی شده »فرد هتاک به همراه مدیر 
درمانگاه و کارکنان درمانگاه توســط سازمان 
اطلاعات سپاه بازداشــت و به دلیل همکاری 
با رســانه های معاند و ارسال فیلم دوربین مدار 
بســته برای رســانه های معاند مجوز درمانگاه 
باطــل و مدیران درمانگاه به دســتگاه قضایی 

معرفی شدند.«
این خبر صبح روز گذشــته )یکشنبه( تکذیب 
شد. خبرگزاری میزان، ارگان خبری قوه قضاییه 
به نقل از دادســتان قم اعــلام کرد هیچ کس 
در ارتباط بــا پرونده درگیری یک خانم با فرد 
روحانی در یک درمانگاه تاکنون دستگیر نشده 

است.
دادســتانی قم پلمپ درمانگاه یا ابطال مجوز 
درمانگاه را هم تکذیب کرده و گفته هیچگونه 

محدودیتی برای درمانگاه اعمال نشده است.
تماس خبرنگار رویــداد۲۴ با درمانگاه قرآن و 
عترت قم هم این اطلاعیه دادســتانی را تایید 

می کند. معــاون اجرایی درمانــگاه به رویداد 
۲۴ گفته خبر پلمــپ صحت ندارد و درمانگاه 
مشــغول به کار است. او در پاســخ به سوالی 
دربــاره ماجرای درگیری و نحوه انتشــار فیلم 
دوربین های مداربســته می گویــد به مقامات 
درمانگاه گفته شــده حرفی درباره این حادثه 
نزنند و ماجرا را باید از مراجع قضایی پیگیری 

کرد.
حاجی زاده معاون سیاســی استاندار قم با این 
اســتدلال که »ماجرا امنیتی« است، از پاسخ 
به ســوالات رویداد ۲۴ درباره جزییات حادثه 

امتناع کرد.
یکی از مقامات عالی رتبه استان قم بدون ذکر 
نام به رویداد ۲۴ گفته هنوز نمی دانیم این خانم 
چه کسی بوده است و موضوع از طریق پلیس 
امنیت اخلاقی و پلیس فتــا در حال پیگیری 

است.
ظاهرا علــت پیگیری های پلیس فتا، مســاله 
انتشــار فیلم دوربین های مدار بســته است. 
مقامات اجرایی درمانگاه به سوالات رویداد۲۴ 
درباره نحوه انتشــار این فیلم ها پاسخ نداده اند، 
اما به نظر می رسد از نظر مقامات امنیتی، آنچه 
در ماجرای درمانگاه اهمیت دارد، رسیدن این 

فیلم ها به دست رسانه هاست، نه محتوای آن.
پیگیری هــای رویداد ۲۴ نشــان می دهد فرد 
روحانی قصد داشــته عکس را بــرای مراجع 
دانشگاه علوم پزشکی که مدیریت درمانگاه را 
برعهده دارند ارسال کند و نسبت به ورود افراد 

بدحجاب به این درمانگاه اعتراض کند.
یک مقام آگاه در قم درباره حکم عکس برداری 
بدون مجوز از افراد گفته دلیل عکس برداری به 
لحاظ قانونی اهمیت دارد، »شاید عکسی گرفته 

شده برای اینکه واقعیتی ضبط شود.«
او دربــاره اینکه هدف فــرد روحانی از عکس 
برداری، می گوید »حتما این طلبه برای خودش 
که عکس را نگرفته بلکه می خواسته این عکس 
را به یک مرجعی عکس نشــان بدهد و بگوید 
دانشــگاه علوم پزشــکی ببینید یک خانم بد 
پوششــی به درمانگاه شما رجوع کرده بود. اگر 
دانشگاه بپرســد مدرکت کجاست، باید بتواند 

مدرک نشان بدهد.«
چرا افکار عمومی به موضوع درمانگاه قم 

واکنش نشان داده است؟
بررسی های محمد رهبری پژوهشگر شبکه های 
اجتماعــی نشــان می دهــد از روز گذشــته 
محتوا های منتشر شده توسط کاربران توییتر 
دربــاره موضــوع درگیری مادر قمــی با یک 
روحانی بر ســر حجاب شــیب صعودی قابل 
توجهی گرفته است. انتشــار گسترده تصاویر 
دوربین های مداربسته در رسانه ها دادستانی قم 

را مجبور به واکنش کرده است.
علت واکنش تنــد افکار عمومی بــا ماجرای 
درمانگاه، که در صحنه حادثه هم مشهود است 
و منجــر به درگیری حاضران بــا فرد روحانی 
می شــود، موضوع عدم رعایت حریم خصوصی 
افراد و تبعات حقوقی پس از آن است. اعتراض 
مادر قمی به فــرد روحانی، گرفتن یک عکس 
بدون اجازه از اوست که احتمالا قرار است او را 
در آینده دچار مشکلات قضایی ناشی از قوانین 

بی در و پیکر حجاب و عفاف کند.

امناء از جمله گعده های نوظهور اصولگرایان بود که در فضای 
انتخاباتی مجلس دوازدهم تشــکیل شد، گعده ای که بنابر 
اظهارات ســخنگوی آن هیئت های مذهبی از جمله اضلاع 
اصلی آن اســت. به گزارش خبرآنلاین مســعود زریبافان، 
سخنگوی امنا تشــکیل این ائتلاف انتخاباتی را قابل دفاع 
می داند و می گوید؛»در جریان اصولگرا عده ای می گویند ما 
پرچم دار و همه کاره هستیم و هر چه ما گفتیم و در لیست 
ماست درســت و هر کسی هم که خارج از لیست ما است، 

محترمانه کنار برود.«
در ادامه گفتگو با مسعود زریبافان، سخنگوی ائتلاف مردمی 

نیروهای انقلاب اسلامی )امناء( را می خوانید:
آقای زریبافان! چه شرایط و پیش زمینه هایی منجر به 

شکل گیری ائتلافات امناء شد؟ 
چنــد ماه قبل زمانی که موضــوع انتخابات مقداری مطرح 
شده بود، در جمعیت یاران انقلاب اسلامی تصمیم گرفتیم با 
هدف تحقق رهنمودهای حضرت آقا، برای افزایش مشارکت 
همه ظرفیت خودمان را بــه عرصه بیاوریم، در جبهه بدرا، 
موضــوع را به صــورت جدی تر پیگیری کردیــم و جبهه 
تلاشــگران انقلاب اســلامی را با حضور هفت حزب شکل 
دادیم و در نهایت با تعــدادی از نمایندگان مجلس، جبهه 
رزما و هیات های مذهبی و شریان، شش ضلع ائتلاف مردمی 

نیروهای انقلاب یعنی امناء تشکیل شد.
امناء با هدف تلاش برای افزایش مشــارکت با راهبرد تکثر 
و توســعه تحزب بر مبنای شایسته سالاری به میدان آمد. 
راهبردهای اساســی امناء از ابتدا، پرهیــز از پدرخواندگی، 
پرهیز از ســهم خواهی، تصمیم بر اساس ارزش ها و انتخاب 

افراد بر اساس شایسته سالاری بود.
اما فرصت بسیار کم بود و فرصت کافی برای تبلیغ نداشتیم. 
کل فعالیت ما حدود ۳ الی ۴ هفته به طول انجامید اما مورد 
اقبال قرار گرفت، اگر چه کمتر کسی فکر می کرد که امناء از 

بقیه جلو بزند و کاندیدای آن وارد مجلس شوند.
کار همیشه باید ایجابی باشد نه سلبی، مثبت باشد نه منفی، 

اینکه عده ای علیه یک نفر پرچم بلند کنند که ما آمدیم که 
فلان فرد نباشد، خوب نیست.

مردم اول از مسئولین ناامید می شوند بعد از نظام. نا امیدی 
مردم باعث می شود که کمتر در انتخابات شرکت کنند لذا 
آنهایی که باعث ناامیدی مردم می شــوند، چه آنهایی که با 
تخریب و چه مســئولینی که با کمک به فساد و ناکارآمدی 
مردم را ناامید می کنند، مســبب کاهش مشارکت مردم در 

انتخابات هستند.
تحلیل تان از نتیجه ای که حاصل شد چیست؟

در مورد قضیه رقابت ها، رهبر انقلاب در فرمایشات خود در 
ابتدای سال، ۴ محور را تعیین کردند که ۲ محور مربوط به 
دستگاه های حاکمیتی و ۲ مورد مربوط به مردم و خواص بود، 
مشارکت با مردم و رقابت جدی به خواص ارتباط داشت، در 
این میان نکته قابل توجه این است که در انتخابات مختلف، 
زمانی مشــارکت خوب بوده که رقبات جدی بوده و معمولاً 
وقتی رقابت جدی بوده، جریــان اصلاح طلب رآی آورده و 
موفق بوده است، بنابراین وقتی رهبر انقلاب بر رقابت تأکید 
می کنند این نکته دریافت می شــود که ایشان برای جناح 

مذکور جایگاه قائل هستند و این بسیار اهمیت دارد.
بنابرایــن حضور رقیب قــوی ماننــد اصلاح طلبان معتقد 
به نظام در انتخابات مفید اســت. بر همین اســاس از آقای 
مطهری تشکر می کنم که وارد عرصه شد و برخی افراد که 

نمی خواستند رأی بدهند را پای صندوق آورد. 
تجربه نشان داده هر موقع اکثریت یک جناح مجلس را در 
دســت گرفته و اقلیت ضعیفی در مقابل آن وجود داشته، 
آن مجلس، مجلس خوبی نبوده اســت، بنابراین به شــدت 
موافق این نکته هستم که اکثریت مجلس با هر جناحی که 
می خواهد باشد، یک اقلیت قوی هم در مقابل آن باشد که 

اینها یکدیگر را متعادل و کنترل کنند.
نکته دیگر اینکه، عده ای به شــورای نگهبان اعتراض دارند، 
این افراد براساس قانون و مقررات عمل می کنند، البته امکان 
دارد اشتباه کنند لذا در نتیجه این انجام وظیفه ممکن است 

عده ای حذف شــوند، بنده نمی خواهم بگویم کارشان خوب 
یا بد اســت، می خواهم بگویم آنها حســب برداشتی که از 
قانون دارند عمل می کنند، لکن افرادی هســتند که وظیفه 
و تکلیفــی در این رابطه ندارند و آنهــا کاندیداها را حذف 
می کنند، بــه این ترتیب که در جناح های اصولگرا و اصلاح 
طلب عده ای می گویند ما پرچم دار و همه کاره جناح اصولگرا 
یا اصلاح طلب هستیم و هر چه ما گفتیم و در لیست ماست 
درست و هر کسی هم که خارج از لیست ما است، محترمانه 
کنار برود، بنابراین از طریق تشویق، تطمیع یا تهدید افرادی 
که شــورای نگهبــان آنها را تایید کــرده، وادار به خروج از 

انتخابات و دادن انصراف می کنند.
حذف افراد تایید صلاحیت شده، توسط پدرخوانده ها را من 
دیکتاتــوری حزبی و جناحی می دانم که از دیکتاتوری های 

نظامی بدتر است.
حتی اگر فردی آمده و می خواهد هــزار رأی بیاورد، اجازه 
بدهیــم، بیاید بالاخره او هم یاد می گیــرد که چگونه وارد 
عرصه سیاســت شــود. بنابراین مخالف این نکته هســتم 
کــه عده ای تصور می کنند اول و آخر سیاســت و مدیریت 

خودشان هستند و باعث حذف دیگران می شوند.
در ایــن دوره از انتخابات مجلس، عده ای از افراد می گفتند، 
اگر چندتا گروه بیایند، رأی اصولگرایان شکســته می شود، 
دیدیم که آراء تقسیم شــد و اتفاقا نتیجه خوب بود و وزن 
ائتلاف های مختلف معلوم  شد. همچنین می گفتند با چند 
لیسته شدن، ممکن  اســت اصلاح طلبان رای بیاورند، چه 
اشکالی دارد اصلاح طلب تایید صلاحیت شده رأی بیاورد؟ 
و همانطور که گفته ام  یک اقلیت قوی را در مجلس به وجود 

بیاورد؟
گمانه زنی شما در مورد رئیس مجلس دوازدهم به چه 

صورت است؟
مجلس ترکیبی از بیش از ۲۹۰ نماینده اســت که هر کدام 
صاحب فکر و ایده هستند. اولاً هنوز تکلیف مشخص نیست 
چراکه انتخابات به دور دوم کشــیده شده و در ثانی بعد از 

تعامــل نمایندگان یک نفر به عنوان رئیس مجلس انتخاب 
می شــود، اینکه چه کسی رئیس مجلس می شود، باید دید 

صاحب اختیاران یعنی نمایندگان چه تصمیمی می گیرند.
ما در زمان شناســایی افراد شایسته برای مجلس باید دقت 
کنیم فردی را برای نمایندگی به مردم پیشــنهاد و معرفی 
کنیم ، که به دنبال خدمت به مردم و نظام باشد. اگر چنین 
فردی را به مجلس فرســتادیم باید اجــازه دهیم خودش 

تصمیم بگیرد،
در مــورد اینکه چه کســی رئیس مجلس می شــود یا چه 
کسی رئیس نمی شــود، بنده معتقد هستم که این وظیفه 
نمایندگان مجلس شورای اســلامی است که آنها آزادانه و 

بدون هیچ تحمیلی بررسی کنند.
در حال حاضر اســامی افرادی چون آقایان قالیباف، 
نبویان، حاجی بابایی ، متکــی، آقاتهرانی و ...برای 
ریاست مجلس مطرح است، پیش بینی شما از ریاست 

مجلس آینده چیست؟
تجربه نشــان داده برخی مواقع اتفاقاتی می افتد که از قبل 
قابل پیش بینی نیســت، در مجلس هم گاهاً اتفاقاتی افتاده 
که قابل پیش بینی نبوده اســت اینکه طرف چهره است و 
حتماً رئیس مجلس می شــود، شاید بشود، شاید هم نشود، 
امکان دارد این دفعه کسی رئیس مجلس شود که پیش از 

این کسی او را نمی شناخته؛ باید مقداری صبر کنیم.

ماجرای مشاجره در درمانگاه قم چه بود؟

روحانی عکاس به دنبال مدرک

زریبافان تشریح کرد

دیکتاتوری پدرخوانده های اصولگرا در لیست های انتخاباتی

دادستان قم گفت: در پرونده درگیری یک خانم با فرد روحانی تاکنون کسی دستگیر نشده است 
و در ارتباط با این موضوع پرونده قضایی تشکیل شده است.

به گزارش ایلنا، حجت الاســلام والمسلمین غریب دادستان قم در رابطه با ویدیوی منتشرشده در 
فضای مجازی در خصوص درگیری بین یک خانم و یک فرد روحانی در یک درمانگاه اظهار کرد: 

در این رابطه دستورات قضایی لازم صادر و پرونده قضایی تشکیل شده است.
دادستان قم بیان کرد: در رابطه با این موضوع تاکنون فردی دستگیر نشده است و تحقیقات ادامه 

دارد.
وی افزود: شــایعات در مورد پلمب درمانگاه و یا ابطال مجوز آن صحت ندارد و هیچ گونه اقدامی 

محدود کننده انجام نشده است.
دادستان عمومی و انقلاب استان قم درخصوص انتشار کلیپ منتشره از یک درمانگاه در قم اظهار 

داشت: ملت ایران در طول تاریخ خداپرست بوده و ۱۴۰۰ سال است در سایه فرهنگ اسلام زندگی 
می کند و به شدت پایبند به احکام و ناهنجاری های دین اسلام است و حتی غیرمسلمان ها هم در 
ایران در طول تاریخ به فرهنگ اســلامی ملت ایران احترام می گذارند و هیچگاه تظاهر به ضدیت 
با فرهنگ مردم مسلمان نکردند؛ لذا مردم انتظار دارند معدود افرادی که بعضاً فرهنگ اسلامی را 

مراعات نمی کنند از این غفلت خارج شوند.
وی افزود: در ارتباط با کلیپی که پخش شده به محض اطلاع دادستانی قم دستورات لازم را نسبت 
به شناسایی اخلالگران در نظم، سایر زوایای قضیه و همچنین شناسایی عناصری که تصویر را به 
رسانه های معاند منتقل کردند، صادر کرده است. دادستان عمومی و  انقلاب قم در عین حال تاکید 
کرد: ما از آمرین به معروف که شرایط و مراتب آن را مراعات کرده باشند با جدیت حمایت می کنیم 

و در هر صورت به این موضوع قاطعانه، عادلانه و با سرعت رسیدگی می کنیم.

صدور دستور شناسایی عناصر انتشار تصاویر درمانگاه قم

آیت الله جوادی آملی:

قبل از اینکه شما را وزن کنند، خودتان را وزن کنید!

حضرت آیــت الله جوادی آملی گفتند: همه ما 
مشغول تجارت هستیم، سرمایه  ای به نام عمر 
مــی  دهیم و چیزی باید دریافــت کنیم. اول 
سال، اول ماه مبارک رمضان است و آخر سال، 
ماه شعبان اســت؛ لذا می  بینید اینها که اهل 
سیر و سلوک  هستند، در ماه شعبان خیلی در 
»هول و وله« هستند که یک سال گذشت، ما 

چه کار کنیم.
به گزارش شــفقنا، به مناســبت فرا رسیدن 

ایام دهه پایانی ماه شــعبان، حضرت آیت الله 
جوادی آملی در خصوص لزوم محاسبه نفس 
و آماده شدن هر چه بیشتر برای ضیافت الهی 
در ماه مبارک رمضان اظهار داشــتند: ماه پرُ 
برکت شعبان که در مراحل نهایی آن هستیم، 
به حســب روایات و ادعیه، آخر ســال است. 
سرّش این است که سالک سالی دارد، اینکه به 
ما گفتند: »حَاسِبُوا أنَفُْسَکُمْ قَبْلَ أنَْ تحَُاسَبُوا« 
برای همین است اهل حساب باشید! »وَ زِنوُهَا 

قَبْــلَ أنَْ توُزَنـُـوا«.]۱[ این از بیانــات نورانی 
حضرت امیر )سلام الله علیه( است، فرمود قبل 
از اینکه شما را وزن کنند شما خودتان را وزن 
کنید! اینکه می  بینید به ما گفتند وزن کنید، 
بالأخره هر تاجری، آخر ســال سود و زیانش 
را مشــخص می کند، این تجــارت ﴿لنَْ تبَُورَ﴾، 
ُّکُمْ عَلی تجِارَۀٍ  فَما رَبحَِــتْ تجِارَتهُُمْ﴾، ﴿هَلْ أدَُل
تنُْجیکُمْ مِنْ عَذابٍ ألَیمٍ﴾ همه اینها نشان می  
دهد که بیان نورانی امام هادی )سلام الله علیه( 
نیْا سُــوقٌ رَبحَِ فیِهَا قَوْمٌ وَ خَسِرَ  که فرمود: »الدُّ
آخَرُون « همین است، پس ما مشغول تجارت 
هســتیم، ســرمایه  ای به نام عمر می  دهیم و 

چیزی باید دریافت کنیم. 
اول ســال، اول ماه مبارک رمضان است و آخر 
سال، ماه شعبان است؛ لذا می  بینید اینها که 
اهل سیر و سلوک  هستند، در ماه شعبان خیلی 

در »هول و وله« هستند که یک سال گذشت، 
مــا چه کار کنیم. »الَلّهُمَّ انِْ لمَْ تکَُنْ غَفَرْتَ لنَا 
فیما مَضی  مِنْ شَعْبانَ«، این در ادعیه ماه های 

دیگر نیست که خدایا ! 
اگــر ما را در ماه ربیــع نیامرزیدی تا آخر ماه 
بیامرز، در ماه جمادی هم این طور نیست، امّا 
در ماه شعبان این طور است: »الَلّهُمَّ انِْ لمَْ تکَُنْ 
غَفَرْتَ لنَا فیما مَضی  مِنْ شَعْبانَ فَاغْفِرْ لنَا فیما 
بقَِی مِنْهُ«؛ خدایا! اگر تاکنون ما را نیامرزیدی، 
از این به بعد ما را مشمول رحمت خودت قرار 

بده! چون آخر سال است.
ایشان خاطرنشان کردند: ماه پرُ برکت شعبان 
ـ خصوصا ًـ چنین چیزی دارد و آخر ســال را 
وجود مبارک پیغمبــر )صلیّ الله علیه و آله و 
سلّم( طبق این روایات و ادعیه به نام خود ثبت 
کرد. گوشــه  ای از مکان، از نظر جغرافیا به نام 

مبارک حضرت شد که ﴿لا أقُْسِمُ بهِذَا البَْلدَِ ٭ 
وَ أنَتَْ حِلٌّ بهِذَا البَْلدَِ) و گوشــه  ای از زمان هم 
به نام مبارک آن حضرت ثبت شــد؛ یعنی به 
نام شــهر شعبان که این گوشــهٴ از زمان همه 
را پوشــش می  دهد، چون آخر هســت و همه 
ماه ها به ســمت آخر می باشند، چون مکّه امُّ  
القریٰ اســت، همه قُرا به سمت مکه  هستند و 
اگر ﴿لا أقُْسِمُ بهِذَا البَْلدَِ﴾؛ یعنی کلّ  القری، اگر 
»هَذَا شَهْرُ نبَِیک « است، یعنی جمیع »شهور« 
برای اوست، برای اینکه آن آخر را به نام خود 
ثبت داده است. این زمان و آن زمین را خدای 
ســبحان به نام او قرار داد؛ یعنی او که متزمّن 
اســت این زمان را گرفت، او که متمکّن است 

این مکان را گرفت.
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